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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. június 11-én 
13.00 órakor kezdődő rendkívüli képviselő-testületi ülésén.

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal polgármester irodája

Jelen vannak: Smiri László polgármester, dr. Bácskay Tamás alpolgármester, Kovács 
László, dr. Mieczynszky Ernő, Török Imre képviselők, Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna 
címzetes főjegyző

Hiányzik: Nosza József és Molnár Sándor képviselők

Smiri László polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes. 
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 5 tagja 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi napirendi pontokat hagyja jóvá:

NAPIREND

1. Lakótelep SE támogatására javaslat
           Előadó  :   Smiri László polgármester 

2. Bejelentések

Első napirendi pont  :   Lakótelep SE támogatására javaslat
           Előadó  :   Smiri László polgármester

Smiri László polgármester elmondja, hogy Szentpéteri Bence az általános iskola tanulója, 
ifjúsági kick-box világbajnok az Emberi Erőforrások Miniszterétől megkapta a 
Magyarország jó tanulója, jó sportolója kitüntető címet. A kitüntetés egy 
bársonykötésű elismerés, melyhez nem jár anyagi támogatás. Török Imre az általános 
iskola intézményvezetője javasolta, hogy a testületi anyagilag is támogassa a tanulót, 
ezért hívta össze a rendkívüli képviselő-testületi ülést. Kéri Török Imrét, hogy tegyen 
javaslatot a támogatásra.

Török Imre képviselő, az általános iskola intézményvezetője elmondja, hogy megtudta 
Bence szüleitől, hogy augusztusban válogatott edzőtáborba megy, amelynek költsége 
100 eFt, illetve szeptember 14-24-ig rendezik meg az Európa Bajnokságot, ami szintén
100 eFt körüli összegbe kerül, de az eredményektől függően támogatni szokta az 
egyesülete a sportolót. Szeretné, ha támogatnák.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző tájékoztatja a testületet, hogy korábban 
Kovács János a világbajnokságon való részvételre 20 eFt-ot kapott, azzal a feltétellel, 
hogy a sportoló felszerelésén szerepeljen Köröstarcsa Község Önkormányzata. 2012-
ben Szentpéteri Bence világbajnokságon való részvételét is támogatta a testület 30 eFt-
tal. Ezeknek a támogatásoknak a lebonyolítása úgy történt, hogy a sportolók 
egyesületéhez utalták a támogatást, amelynek fedezete az általános tartalék volt.
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Kovács László képviselő úgy gondolja, hogy a korábbi 30 eFt-os támogatás alá semmiképpen
ne menjenek. Minimum 30 eFt-ot adjanak az általános tartalék terhére az Európa 
Bajnokságon való részvételre.

dr. Bácskay Tamás alpolgármester egyetért Kovács László véleményével.

dr. Mieczynszky Ernő képviselő szerint is elfogadható a 30 eFt, a Kovács Jánosnál korábban
meghatározott feltételekkel, hogy legyen a felszerelésén feltüntetve Köröstarcsa 
Község Önkormányzata.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 5 tagja, 5 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta: 

93/2013.(VI.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a Békéscsaba Lakótelep SE részére
Szentpéteri Bence  Köröstarcsa, Deák u. 24. szám alatti lakos

támogatása céljából
30.000,-Ft támogatást nyújt.

A támogatás a sportoló egyesülete a Békéscsaba Lakótelep SE számlájára kerül átutalásra.
Köröstarcsa Község Önkormányzata kéri, hogy a versenyző

felszerelésén szerepeljen a Köröstarcsa Község Önkormányzata felirat.
A Békéscsaba Lakótelep SE-nek a támogatás felhasználásáról 

2013. december 31-ig kell elszámolnia.

Határidő: azonnal,
illetve 2013. december 31.

Felelős: Smiri László polgármester

Második napirendi pont: Bejelentések     

Török Imre képviselő, az általános iskola intézményvezetője elmondja, hogy a iskola lány 
kézilabda csapata bejutott a Zánkán megrendezésre kerülő országos döntőbe, ezért 
kéri, hogy amennyiben lehetséges a Diáksport Egyesület a költségvetésben 
meghatározott támogatásából 70 eFt-ot megkaphasson. Tudja, hogy két részletben van 
a kifizetés és, hogy szeptemberben következne a második részlet, de tartalékként 
szüksége lenne az összegre. Az utazást és az étkezést az intézményfenntartó központ 
fedezi. A döntőbe a kézilabda csapaton kívül 600 méteres futásba Kovács Tamás és 
Papp Imre, valamint 800 méteres futásba Nyeste Viktor jutott.

Smiri László polgármester elmondja, hogy erre nem tudja a választ. Úgy gondolja, hogy ha a 
DSE-nek kifizetik előre, akkor a többi egyesületnek is ki kellene fizetni.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy testületi határozat van 
arról, hogy a támogatások két részletben fizeti ki az önkormányzat. A korábbi testületi 
határozatot hatályon kívül kell helyezni, vagy módosítani kell, hogy a kifizetés 
megtörténjen. Ez a tény, hogy mennek a versenyre már a soros testületi ülésen is 
ismert volt, kérdezi, hogy miért nem akkor kérte a képviselő. 
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dr. Mieczynszky Ernő képviselő javasolja, hogy maradjon hatályban a határozat a két 
részletről, mert nem nagy összegről van szó, biztosan meg tudják máshogyan oldani

Kovács László képviselő elmondja, hogy ez már máskor is probléma volt, mert a többi 
egyesület sem tudta a nevezési díjakat befizetni.

Smiri László polgármester felteszi szavazásra a kérdést, hogy hatályon kívül helyezzék-e a 
képviselő-testület támogatás kifizetésére vonatkozó határozatát? 
A képviselő-testület 5 jelenlévő tagjából, 0 fő támogatta, 3 fő nem támogatta, 2 fő 
tartózkodott.

Ez alapján Smiri László polgármester kihirdeti a határozatot. 

A képviselő-testület 5 jelenlévő tagja, 3 igen szavazattal 2 tartózkodással – 
ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozta: 

94/2013.(V.14.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

elutasítja a civil szervezetek támogatásának
kifizetésére vonatkozó határozatát

hatályon kívül helyezését.

Határidő: azonnal
Felelős: Smiri László polgármester

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke bejelentésében elmondja, hogy a 
június 6-i zárt ülésen nem terjesztette elő a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint 
Győri Mihálynak és a Körös Gyöngye Bt-nek a tartozását törölje a képviselő-testület. 
A bizottságnak 300 eFt-ig van jogosultsága a törlésre, azért kell a képviselő-
testületnek dönteni, mert a tartozás összege meghaladja a 300 eFt-ot.

Smiri László polgármester kéri, hogy a szeptember 12-i soros képviselő-testületi ülésen 
terjessze elő a bizottság elnöke a bizottság javaslatát.

Smiri László polgármester ezt követően mindenkinek megköszöni a megjelenést, 
hozzászólást és a nyílt ülést 13.30 órakor bezárja.

K. m. f.

Smiri László Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna
polgármester címzetes főjegyző
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